
Zápis z jednání Školské komise (ŠK)

Termín a místo zasedání: úterý 13.12.2016 od 17:OOh, malá zasedací místnost ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové: Hana Freibergová — předsedkyně,Hana Chaloupková, Iveta Kolářová,Hana Sosíková,
Jiří Ševčík,Adam Vízdal

Omluvení členové: Šárka Zemanová
Přítomní hosté:Jaromír Talpa — místostarosta

Program jednání:
1. Zahájení, prezenční listina

2. Informace z MŠ a ZŠ

3. Volnočasové aktivity mládeže

4. Plán schůzí ŠK na I. pololetí 2017

5. Ocenění pedagogických pracovníků Iíšeňských ZŠ

6. Diskuze

7. Závěr

1.Zahájení
Zasedání bylo zahájeno v 17:OOh. Přítomno bylo 6 členů komise, zasedání bylo usnášeníschopné.

2.lnformace z MŠ A ZŠ
• Oprava ZŠ Holzova — kompletní oprava proběhne pokud město Brno uvolní finanční prostředky (asi

150 mil. Kč), pokud nebudou uvolněny prostředky vynechá se oprava vzduchotechniky

• ZŠ Novolíšeňská — budou zakoupeny počítače za asi 18 mil. Kč

• ZŠ Masárova, ZŠ Novolíšeňská —vybudování bezbariérového přístupu (v rámci inkluze)

• všechny ZŠ — zaslán ředitelům projekt „Bezpečná cesta do škol“, do projektu by se měly zapojit žáci

v koordinaci s Policií ČR a městem Brnem

3.Volnočasové aktivity mládeže

Anketní lístky budou vyplněny ve vybraných třídách druhého stupně ZŠ v posledním týdnu měsíce ledna

2017.

4.PIán schůzí ŠK na I. pololetí 2017
Přítomnými členy byl jednomyslně schválen plán schůzí ŠK při MČ Brno — Líšeň. Schůze se budou konat vždy
v úterýv 17:OOh : 10.ledna 2017; 21.února 2017;14.března 2017;111.dubna 2017;16.května 2017 a
20.června 2017.

5.Ocenění pedagogických pracovníků líšeňských ZŠ
I v příštím roce dojde k ocenění nejlepších pedagogických pracovníků. Předběžný termín akce je
10.dubna 2016 (pevné datum bude upřesněno). Setkání se uskuteční v sále radnice MČ. Každá škola si
připraví krátké vystoupení.

6.Diskuze
P. místostarosta podal informace:

• před zápisem do prvních ročníků ZŠ se budou jednotlivé základní školy představovat, termín je
stanoven na 7.února 2017 V 16:OOh

• Orlovna — zřízení komunitního centra (národopisný soubor, Kamzík...), bude se žádat o dotace, MČ
nemůže toto centrum spravovat samostatně



• Město vypsalo požadavek, zda by MŠ nemohly prodloužit pracovní dobu o O,5h — podle průzkumu
by po prodloužení zůstalo ve školkách jen velmi málo dětí (zatím se přihlásila jedna školka —

Synkova)

7.Závěr
Jednání bylo ukončeno v 1B:20h. Příští setkání bude v úterý 1O.ledna 2017 v 17:00h.

Zapsala: Hana Freibergová
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